
 
UCHWAŁA nr IV /26 /07                
Rady  Miejskiej  Żerkowa              
z dnia  26 lutego 2007 roku 

 
 
w sprawie przejęcia od Powiatu Jarocińskiego wykonywania zadania na dokończenie 
budowy ciągu chodnikowego wraz z infrastrukturą techniczną wzdłuż drogi  powiatowej  
nr 13123 Sucha – Dobieszczyzna w miejscowości Dobieszczyzna. 
 
 
 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 11 w związku z art. 8 ust. 2a ustawy z dnia 
 8 marca 1990  roku o samorządzie gminnym / tekst jednolity z 2001r. Dz. U. nr 142, poz.1591 
ze zmianami/  uchwala się, co następuje: 
 
 
§ 1. Przejmuje się od Powiatu Jarocińskiego na podstawie porozumienia, zadanie budowy części 
drogi powiatowej w zakresie dokończenia budowy ciągu chodnikowego wraz z infrastrukturą 
techniczną wzdłuż drogi  powiatowej nr 13123 Sucha – Dobieszczyzna w miejscowości 
Dobieszczyzna. 
 
 
 
§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy Żerków. 

 
 
§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 
 
        
        PRZEWODNICZĄCA 
                        Rady Miejskiej Żerkowa 
        mgr Barbara Urbańska 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 

UZASADNIENIE 
 
do Uchwały Nr IV/26  /07 Rady  Miejskiej  Żerkowa  z dnia 26  lutego 2007 roku 
 
 
w sprawie przejęcia od Powiatu Jarocińskiego wykonywania zadania na dokończenie 
budowy ciągu chodnikowego wraz z infrastrukturą techniczną wzdłuż drogi  powiatowej  
nr 13123 Sucha – Dobieszczyzna w miejscowości Dobieszczyzna. 
 
 

Do zrealizowania w 2007 r. pozostał II etap tj. wykonanie robót drogowych o wartości 
112.748,45 zł brutto oraz uwzględniając koszt nadzoru inwestorskiego i koszt nieprzewidzianych 
robót dodatkowych wartość inwestycji określono na 120.000,- zł 
Na podstawie informacji z budżetu  Powiatu Jarocin przeznaczono na to zadanie 50.000,- zł. Dla 
dokończenia tego zadania należy zabezpieczyć środki w wysokości: 

 120.000,- zł – 50.000,- zł = 70.000,-zł 
Dla poprawy bezpieczeństwa dzieci dochodzących do szkoły, mieszkańców i użytkowników 
drogi , wydatkowanie tych środków jest w pełni uzasadnione. 
 Z uwagi na powyższe podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

 
        BURMISTRZ 
                mgr Janusz Jajczyk  
 

 


